
 

Møtereferat 

Møte type Avdeling/gruppe Dato   Tid Sted 

Styremøte Malvik IL 08.06.2021 18.00  Klubbhuset 
Til stede                                  

Martin Finholth, Knut Radmann, Karl Erik Berg, Bård Magnus Lyngen, Frode Forbord, Siri Eide, Lars Erik 
Strømsnes, Kristian Arntsen, Jan Inge Hov, Ole Gunnar Kjøsnes, Merete R. Larssen-Aas, Beate 
Kvamstad (30 min presentere prosjekt fotball) 
Meldt forfall: Kopi 

  

Referent Møte slutt 

22.00 

Neste møte 

24.08.2021 

Antall sider 

Merete Rønning Larssen-Aas   3 

Saknr Saksopplysninger Ansvar Frist 
  

Referat 02.02.21, 18.02.21, 09.03.21, 27.04.21 godkjennes 
Innkalling og saksliste 08.06.21 godkjennes 
 

  

 Intro prosjekt «MIL fotball 2025» 
 
Fotball har startet et prosjekt MIL fotball 2025. Styret i fotball har våren 2021 
valgt å gå over fra å kalle MIL fotball en breddeklubb, til utviklingsklubb. 
Kvamstad Lervold er leder for prosjektet og prosjektgruppe er nedsatt. Prosjektet 
skal involvere hele bredden i klubben; kjønn, geografi og alder.  
 
Overordnet mål: Utarbeide en strategi- og handlingsplan for den sportslige 
aktiviteten i Malvik IL fotball. «Hva vil klubben»  
 
Hovedstyret i MIL ønsker at fotball fortsetter å dele av prosjektet og med 
mulighet for implementering ut i avdelingene.  

 
 

  

 Presentasjon MIL bokprosjekt 
 
Utsettes til høsten 
 

  

24/21 Status MIL v/daglig leder 
 
Hovedpunkter: 
 

- Medlemsservice 
- Veiledning/rådgivning i egen klubb 
- Admin.oppgaver 
- Søknad samordna rapportering 1.april hvert år 
- Avslutning av allidrettsåret 2020/2021.  
- Barn med spes.behov 
- «Hvordan søke midler» ut til avdelingene 
- Diskgolfbane på Vikhammerløkka 
- Verdens største MIL-logo i blomster  
- 17.mai minnesmarkering på Hasetkammen (dl, styreleder og nestleder) 

Historielaget har nå overtatt ansvaret for Hasetkammen. Vi takker Peder 
Emstad for god innsats på vegne av MIL. 

- Signert sponsoravtale med Bladet som gir hovedlaget gratis annonsering 
til seniorklubben.  
 
 
 

 

 

 

 

 

 



25/21 Søknad dispensasjon fra idrettskrets avslått.  
MIL`s forslag til løsning v/Styreleder 
 

- DL forbereder en kartlegging av roller/verv i MIL og som presenters ved 
styremøtet i august. Kartleggingen har som mål å sikre kjønnsfordeling I 
MIL samt en hensiktsmessig kobling mellom hovedlag og avdelingene. 
Dette kan med fordel brukes også for å sette plan for valg av valgkomite 
for MIL. 
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26/21 Søknad Malvik IL Disksport 
 

Godkjent som midlertidig avdeling frem til årsmøtet 2022.  
Leder MIL Disksport: Hans-Christian Ristad. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

27/21 Tilskuddsordning v/økonomiansvarlig 
 

- Økonomiansvarlig sender en samlet epost med nødvendig informasjon og 
føringer for søk av tilskudd i forbindelse med arrangement eller aktivitet i 
perioden 01.01 – 31.08.2021.  
Denne sendes til daglig leder som sender til avd og med kopi til styret. 

- Frist for avdelingene: 15.august.  
- Økonomiansvarlig sender en samlet søknad og på vegne av hele MIL. 
- Tas som oppfølgingssak på styremøtet i august. 

 
 

 
 
Øk.ans 
 
 
DL 

 

28/21 Messebygget, skattbare inntekter v/økonomiansvarlig og Knut 
 
Messebygget er tilbudt bistand og MIL har vært på tilbudssiden.  
MIL følger NIF`s lov for idrettslag.  
 
Tas som oppfølgingssak på styremøtet i august 
 
 

 
 
 
 
 
Styre-
leder og 
Knut 

 

29/21 Rapport marked- og sponsor v/Kristian -håndball 
 
Gjennomgang rutiner og rollefordeling vedrørende sponsor – og markedsarbeid i 
idrettslaget. Håndball informerte om en sponsorsak som nå er ferdigbehandlet av 
hovedlaget.  
 
 

  



  
 
Eventuelt: 

- Arbeid med å få på plass nytt klubbhus til MIL. Fotball venter på en 
tegning fra arkitekt med forslag til 21 brakker på tribunen på 
kunstgressbanen. Fotball har sendt forslag til midlertidig klubbhus nede 
på kunstgressbanen. Hovedlaget må sette ned en arbeidsgruppe for 
permanent klubbhus til MIL. Avdelingene ble presentert saken og med 
oppfordring til engasjement -på avdelingsmøtet 11.05. Hittil ingen 
respons, bortsett fra fotball og Åge som kan stille som leder for gruppen. 
Hovedlaget må eie klubbhusprosjektet. Arbeidsgruppe: Daglig sender ny 
oppfordring til avdelingene, med Åge som leder for gruppen. Styreleder 
holder styret oppdatert ang idrettsflater/fremtiden for klubbhus.  

 
 

- Årsmøte Malvik Idrettsråd er 10.06.2021: Årsmøtet skal avholdes digitalt. 
Møtedeltakere fra hovedstyret i MIL samles på klubbhuset. Forslag fra 
styreleder: Årsmøtet til idrettsrådet bør utsettes slik at det kan 
gjennomføres med fysisk oppmøte.  
Styreleder ber om flertall til å foreslå utsettelse av MIR årsmøte. Styret 
står bak forslaget.  

 
- Forslag: Alle avdelingene v/avdelingsleder til stede på årsmøtet hovedlag.  

 
- Økonomi/økonomiansvar MIL: Innhold i ansvar og arbeidsoppgaver er 

forandret nå med et nytt og felles regnskapssystem for MIL. Øk.ansvarlig 
ønsker mer involvering fra hovedstyret og et samlet MIL står for at alle 
må følge de samme retningslinjene. Øk.ansvarlig kontakter 
Økonomisenteret og kaller inn til snarlig møte med øk.senteret, styreleder 
og BårdM (styremedlem -økonomi). Her med mål om rutiner, avklaring 
kjøp av tjenester/ansvar internt i MIL. Bård M. kaller inn avdelingene og 
kartlegger behov og krav. BårdM legger ved kopi av eposter/purringer fra 
øk.ansvarlig i utsendelse til avd.  
 

- Sak til styremøtet august: felles balanseregnskap 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Øk.ans / 
Bård M 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uke 

23/24 

 


